
Verslag	bestuursoverleg	KNVvL-afdeling	deltavliegen	te	Heerde,	dinsdag	8	januari	2019	
	
Aanwezig:	
Adrie	Bijsterbosch	(voorzitter	a.i.)	
Frans	Icke	
Annet	Vieregge	
Harm	Darwinkel	
Otto	Philipse	
Serge	Koning	(notulen)	
	
Agenda:	

1) Opening	met	vaststellen	agenda	
2) Mededelingen	(en	eventuele	afmeldingen)	
3) Verslag	vorige	vergadering	(22	november)	
4) Commissies	(toelichting)	
5) Discussie/besluitpunten	

a. Taken	bestuur	
b. Nieuwsbrief	
c. ALV	
d. Club-school	overleg	
e. Examens	
f. Veiligheidsdagen	
g. Beurs	
h. NK’s	
i. Brevetten	
j. Website	
k. Promotie	
l. Sportklasse	
m. Plannen	tbv	de	begroting	2019	

6) Rondvraag/wvttk	
7) Datum	volgend	overleg:	dinsdag	12	februari	2019	(20:00-22:00	telefonisch	of	via	Skype)	

	
Aanvang	19:30	
Welkomstwoord	door	Adrie	met	speciale	dank	aan	Harm	en	Annet	voor	hun	komst	en	Serge	voor	het	
notuleren	van	de	vergadering.	
	
Mededelingen		
Zijn	er	niet.	We	proberen	de	vergadering	kort	en	bondig	te	houden.	
	
Verslag	vergadering	22	november	2018	
Is	7	januari	rondgestuurd	aan	de	bestuursleden.	Nog	niet	iedereen	heeft	dit	doorgenomen.	Eventuele	
op-	of	aanmerkingen	kunnen	later	worden	gemaild	aan	allemaal.	
Opmerking	over	punt	3	in	het	verslag.	Harm	voegt	toe	dat	dit	een	belangrijk	punt	voor	hem	is	(slepen	
van	een	B1½		piloot),	maar	de	Dragonfly	kan	mogelijk	niet	naar	Nederland	komen.	En	de	piloot	die	
gesleept	wil	worden	is	niet	in	staat	om	met	eigen	vervoer	naar	Duitsland	te	reizen.	Annet	voegt	eraan	
toe	dat	er	misschien	wel	mogelijkheden	zullen	zijn	te	Salland.		
Harm	laat	weten	dat	er	veel	Dragonflies	worden	aangeboden	om	te	gaan	gebruiken.	Mocht	er	gelest		
gaan	worden,	dan	kan	dit	het	beste	op	een	TUG	veld,	niet	op	een	zweefvliegveld.	Harm	geeft	
nogmaals	aan	dat	hij	plannen	heeft	om	t.z.t.	weer	te	gaan	vliegen.	
	
Otto	geeft	aan	dat	Cees	(hoofdbestuur)	en	Marion	(hoofdbestuur)	een	keer	willen	afspreken	met	ons	
bestuur	om	bij	een	vergadering	aanwezig	te	zijn.	Dit	zou	plaats	kunnen	vinden	bij	de	eerstvolgende		
ALV.	Het	is	onduidelijk	wat	de	insteek	is	van	hun	aanwezigheid	bij	de	vergadering.	Otto	vraagt	zich	af	



of	het	aanhalen	van	de	banden	wel	zinvol	is	via	het	bijwonen	van	een	ALV.	Annet	geeft	aan	dat	vaker	
mensen	van	het	hoofdbestuur	een	vergadering	hebben	bijgewoond.	Otto	meldt	dat	het	wenselijk	is	
om	te	weten	wat	precies	hun	wens	en	doel	is.	Adrie	heeft	het	idee	dat	ze	vooral	een	keer	hun	gezicht	
willen	laten	zien	aan	de	afdeling.	Otto	stelt	voor	om	hun	verzoek	nog	even	te	parkeren	en	af	te	
wachten	tot	er	wat	vanaf	de	zijde	van	het	hoofdbestuur	komt.	Dan	moet	er	wel	duidelijk	een	uitleg	
komen	waarom	deze	wens	bij	hen	speelt.	Ook	moet	er	gekeken	worden	wat	zij	voor	ons	kunnen	
betekenen.	

Frans	heeft	Yan	Disselhorst	zijn	brevet	toegezegd	tijdens	de	veiligheidsdag	(punt	6).	
Verslag	vorige	vergadering	wordt	hierbij	afgerond.	
	
Commissies	(toelichting)	

Examens	
Frans	meldt	dat	hij	zeer	ver	gevorderd	is	om	random	examens	te	ontwikkelen,	om	vanuit	een	
database	met	vragen	een	examen	op	te	zetten.	Hij	zou	dan	ook	proefexamens	kunnen	
genereren	met	wisselende	vragen.	Frans	heeft	behoefte	aan	vragen	en	zou	deze	graag	
ontvangen	van	piloten	zodat	deze	in	het	examen	verwerkt	kunnen	worden.	Het	gaat	om	
vragen	voor	brevet	2	en	3	en	een	ieder	mag	een	vraag	insturen.	Frans	kijkt	dan	of	daar	een	
examenvraag	van	te	maken	is.	
Otto	stelt	voor	om	op	de	whatsapp	een	bericht	rond	te	sturen	ter	verzoek	van	vragen	voor	
het	examen.	Frans	denkt	aan	een	formulier	te	maken,	dat	gebruikt	kan	worden	om	een	vraag	
aan	te	dragen.	Een	oproep	kan	ook	worden	gedaan	in	de	volgende	nieuwsbrief.	
Frans	vertelt	dat	alle	examenkandidaten	van	november	2018	zijn	geslaagd	voor	de	examens	
(om	en	nabij	de	14	personen).	

	
Sportcommissie	
Otto	vertelt	dat	er	in	de	appgroep	werd	geschreven	dat	er	al	een	kernploeg	is	samengesteld.	
Annet	geeft	aan	nog	niet	te	weten	wie	in	de	kernploeg	zitten.	Er	zijn	vragen	gekomen	over	
hoe	de	kernploeg	wordt	samengesteld,	er	is	wel	een	document	over.	Er	gingen	al	berichten		
rond	dat	inschrijvingen	waren	opengesteld	voor	het	WK,	maar	op	deze	manier	mag	er	
helemaal	niet	worden	ingeschreven	voor	een	dergelijke	wedstrijd.	Op	de	KNVvL-pagina	zijn	
overigens	veel	documenten	geplaatst,	waaronder	de	ranglijst	en	de	regels	daaromtrent.		
Otto	meldt	nog	dat	er	weinig	is	gedaan	aan	marketing	en	communicatie	door	het	kernteam,	
waar	destijds	wel	financiële	middelen	voor	zijn	vrijgemaakt.	Annet	meldt	dat	die	financiële	
ondersteuning	is	bedoeld	voor	specifieke	plannen,	die	te	maken	hadden	met	het	EK.	Verdere	
plannen	van	het	kernteam	t.a.v.	marketing	zijn	nog	niet	naar	voren	gekomen.	Het	is	
overigens	de	morele	verplichting	van	een	kernteamlid	om	mee	te	doen	aan	het	NK.	
Het	onderwerp	financiën	t.b.v.	markering	wordt	naar	een	volgende	vergadering	verschoven.	
	
Stekken	
Adrie	vraagt	het	bestuur	of	hij	Havelte	en	Kallenkote	zal	benaderen	voor	het	aanvragen	van	
een	TUG.	Annet	meldt	dat	het	nu	wat	prematuur	is	t.b.v.	het	slepen,	maar	geeft	aan	het	een	
goed	idee	te	vinden	de	contacten	warm	te	houden	Voordeel	bij	het	aanvragen	van	de	TUG’s	
is	dat	ze	ons	nu	wel	kennen	en	dat	helpt	mogelijk.	Adrie	meldt	dat	de	contacten	reeds	
gemaakt	zijn	met	een	kerstgroet.			
Voor	een	TUG	zouden	geen	legeskosten	verschuldigd	zijn	in	Drenthe.	Frans	verteld	geen	
antwoord	te	hebben	ontvangen	van	de	Provinciale	Staten	van	Overijssel	(t.a.v.	vliegveld	
Salland),	over	de	leges	t.b.v.	het	aanvragen	van	een	wijziging	van	de	luchthavenregeling.	
Harm	meldt	dat	er	een	quotum	is	voor	de	gemotoriseerde	toestellen	met	een	maximum	aan	
het	aantal	starts	en	de	geluidsterkte.	Met	wat	sleepweekenden	met	een	Dragonfly	zou	dit	
aantal	snel	over	de	limiet	gaan.		
	
Brevetten	



Otto	heeft	een	vraag	over	de	kadercommissie.	De	commissie	is	nu	met	de	ziekte	van	Harm	
wat	onthand,	waardoor	dingen	nu	even	blijven	liggen.	Het	punt	“geldig	houden	van	
brevetten”	moet	wel	worden	afgetikt	onderhand,	anders	blijft	het	te	lang	liggen.		
	
Financiën	
Geen	financiële	zaken	te	melden.	Wel	verzoek	om	declaraties	bij	te	houden.	Er	kwam	een	
declaratie	binnen	van	mei	2018	en	dat	is	eigenlijk	te	laat	i.v.m.	afsluiting	jaar.	
Frans	meldt	dat	hij	nog	niet	gedeclareerde	kosten	heeft	vanaf	2012,	hij	loopt	erg	achter.	
Charlotte	heeft	aan	Frans	toegezegd	dat	dit	alsnog	gedeclareerd	kan	worden.	Otto	geeft	aan	
dat	dit	de	eigen	afdeling	aangaat	en	dan	moet	de	afdeling	(Otto/het	bestuur)	daar	akkoord	
voor	geven.	Otto	geeft	aan	dat	het	declaratieformulier	afgekeurd	kan	worden,	maar	dat	is	
dan	pas	na	uitbetaling	van	het	bedrag.	Mocht	het	bedrag	afgeboekt	kunnen	worden	bij	de	
KNVvL	algemeen,	dan	is	het	geen	bezwaar	om	de	declaratie	in	te	dienen.	Otto	zal	de	
verjaarde	declaratie(s)	echter	afkeuren	als	deze	voorgelegd	worden	bij	de	afdeling	
deltavliegen.	Annet	moet	nog	van	de	veiligheidsdag	declaraties	indienen	van	2018.	Door	
persoonlijke	omstandigheden	is	dit	niet	gelukt	voor	het	einde	van	het	jaar.	Otto	meldt	het	
belang	om	voor	het	einde	van	het	jaar	declaraties	in	te	dienen.	Laat	de	declaraties	niet	te	
lang	liggen!		

	
Discussie/beslispunten:	
	
Verdelen	van	bestuurstaken	
Ingediend	door	Adrie.	Door	beperkte	mankracht	kunnen	niet	alle	zaken	opgepakt	worden.	Als	er	iets	
is,	moet	dit	gezamenlijk	worden	verdeeld.		
Frans	meldt	dat	hij	nu	zelf	de	website	(www.knvvl.nl)	kan	corrigeren	na	een	wachtwoord	te	hebben	
gekregen	van	het	bondsbureau	van	de	KNVvL.	Dit	is	echter	veel	werk	omdat	de	site	niet	goed	werkt.		
Er	staan	ook	oude	data	op	de	website.	Verzoek	is	bij	Michiel	Wetzer	neergelegd	om	taaltechnisch	de	
tekst	door	te	nemen	op	de	afdelingspagina	en	dan	specifiek	de	tekst	over	het	leren	deltavliegen.	Bij	
beslissingen	over	de	site	zal	Frans	daar	melding	van	maken.	Frans	verzoekt	om	alle	zaken	te	melden	
die	op	de	website	niet	kloppen.	
Frans	gaat	José	Snoek	vragen	om	alle	teksten	toe	te	sturen	van	de	oude	website	van	de	KNVvL,	die	nu	
verdwenen	zijn.	
	
Nieuwsbrief:	
We	waren	van	plan	14	dagen	na	onze	vorige	vergadering	deze	uit	te	sturen.	Dit	is	uitgesteld,	waarna	
uiteindelijk	een	concept	is	gemaakt	door	Adrie	en	een	reactie	is	geschreven	door	Annet.	
Frans	zal	hier	correcties	en	aanpassingen	op	aanbrengen	en	uiteindelijk	doorsturen	aan	het	bestuur	
morgen,	zodat	deze	overmorgen	klaar	is.	
Voor	de	mailing	van	de	KNVvL	voor	alle	leden	van	de	afdeling	hoeven	wij	enkel	teksten	aan	te	
leveren.	Op	het	bondsbureau	wordt	dit	dan	verwerkt	in	een	opmaak	voor	verzending,	dat	hoeven	wij	
niet	te	doen.	
	
ALV:	
De	volgende	ALV	is	8	maart	om	19:30	te	Woerden.	Adrie	stelt	voor	om	niet	te	kort	voor	die	datum	de	
ALV	als	hoofdonderwerp	op	de	bestuursagenda	te	zetten.	Er	kan	mogelijk	een	concept	ALV-plan	
worden	opgezet.	Annet	geeft	aan	van	elk	bestuurslid/commissielid	voor	1	februari	een	kort	verslag	te	
willen	hebben,	dat	terug	kijkt	naar	2018	en	vooruit	kijkt	naar	2019	met	een	opsomming	van	acties	en	
plannen.	Annet	maakt	een	concept-agenda	voorstel	voor	1	februari.	Uitnodigingen	met	de	agenda	
moeten	tijdig	worden	gestuurd	naar	de		persoonlijke	adressen.	
	
Club-Scholen-	en	commissies-overleg:	
2	februari	staat	dit	overleg	gepland	om	10:30.		



Otto	geeft	aan	dat	het	jammer	is	als	de	dagen	(Club-scholen	overleg	en	de	ALV)	dicht	op	elkaar	zijn	
gepland.	Hierdoor	zit	je	een	maand	later	met	dezelfde	mensen	weer	bij	elkaar.	Kan	het	ook	op	1	dag?	
Annet	geeft	aan	dat	de	onderwerpen	wel	echt	anders	zijn.	Adrie	voegt	toe	dat	er	vroeger	behoefte	
bestond	aan	een	dergelijk	overleg.	Er	kan	dan	een	lange	dag	besteedt	worden	om	tot	ideeën	te	
komen.	Bij	een	ALV	is	deze	ruimte	niet.	Otto	stelt	voor	om	na	de	ALV	te	kijken	of	de	behoefte	er	is	
om	eventueel	een	langere	periode	na	de	ALV	deze	dag	dan	alsnog	te	houden.	Voordeel	is	dat	je	
elkaar	dan	elk	half	jaar	ziet/spreekt.	Annet	vond	het	altijd	wel	een	zinvol	overleg.	Frans	geeft	aan	dat	
hij	het	eens	is	om	op	de	ALV	de	behoefte	te	peilen	voor	een	club-scholendag.	Vroeger	op	de	dag	zal	
niet	lukken	om	de	mensen	bij	elkaar	te	krijgen.	
Otto	vraagt	of	je	niet	beter	een	strategiedag	aan	het	einde	van	het	jaar	kan	plannen	waar	ook	andere	
commissies	bij	zijn.	
Voor	nu	besluit	het	bestuur	om	de	ALV	op	vrijdag	avond	8	maart	te	houden	en	het	schooloverleg	
wordt	later	in	het	jaar	gepland.	
	
Worden	de	vaste	vrijwilligers	op	2	februari	uitgenodigd	om	samen	te	komen?	Op	8	maart	gaat	
waarschijnlijk	niet	lukken.	Otto	stelt	de	vraag	aan	Annet	en	Harm	wat	voor	hun	haalbaar	is.	Annet	
denkt	dat	het	mogelijk	handig	is	aansluitend	aan	de	veiligheidsdag	(23	februari)	een	etentje	te	
plannen.	Annet	maakt	een	lijstje	van	genodigden	voor	het	etentje.	
	
Examens:	
Is	reeds	alles	over	gezegd	bij	commissies	
	
Veiligheidsdagen:	
Zie	punt	ALV	pagina	3	
Verslagje	van	de	vorige	veiligheidsdag	heeft	Annet.	
Bekendmaking	van	de	veiligheidsdag	moet	op	website	geplaatst	worden,	dit	gaat	Frans	regelen.	Nu	
staat	nog	3	maart	2018	op	de	site.	
	
Beurs:	
Onduidelijk	waarom	Leiden	op	de	aanmelding	staat.	De	beurs	is	in	Warmond.	
Is	er	materiaal	voor	handen	als	mensen	de	beurs	willen	bemannen?	Annet	meldt	dat	dit	wel	zo	is.	
Deltamagazines	en	andere	frutsels	worden	neergelegd.	Folders	en	ander	materiaal	kunnen	geregeld	
worden.	
De	stand	gaat	in	ieder	geval	door	omdat	afdeling	schermvliegen	er	in	elk	geval	zal	zijn	en	ook	het	
bondsbureau	is	vertegenwoordigd	in	de	persoon	van	Frouwke.	Er	is	nog	niets	gehoord	over	de	
simulator.	Frans	heeft	mogelijk	geen	bus	voor	transport	en	kan	dan	niet	de	simulator	brengen.	Als	we	
het	niet	doen	moet	dit	gemeld	worden.	Vraag	is	of	de	simulator	nuttig	is.	Annet	en	Frans	geven	aan	
dat	de	beurs	erg	druk	bezocht	wordt.	Om	nieuwe	aanwas	te	trekken	is	de	simulator	mogelijk	niet	zo	
nuttig.	Er	komen	vooral	mensen	bij	de	beurs	die	al	vliegen,	weinig	nieuwe	aanwas.	Beurs	is	vooral	
naar	binnen	gericht	geeft	Annet	aan.	De	kosten	voor	de	beurs	zijn	verwaarloosbaar	volgens	Otto.		
De	KNVvL	doet	voor	een	deel	de	beurs.	Deze	taak	lag	bij	Annet.	Het	is	de	vraag	of	Annet	en	Harm	zelf	
naar	de	beurs	kunnen.	Er	hoeft	niets	geregeld	te	worden,	omdat	de	KNVvL	een	heleboel	zelf	doet.	
Vanuit	het	bestuur	is	Annet	contactpersoon	voor	de	beurs.	Wie	de	stand	voor	delta	gaat	bemannen	
is	de	vraag.	Er	komen	veel	vragen	op	de	stand	gericht	aan	het	bestuur	over	o.a.	wedstrijden.	Annet	
geeft	aan	dat	het	wel	echt	zinvol	is	om	daar	te	staan.		
Annet	regelt	de	beurs,	coördineert	de	bemanning	van	de	stand	en	mocht	er	even	niemand	op	de	
stand	zijn,	dan	kan	worden	teruggevallen	op	de	stand	waar	Frans	staat.	
	
NK’s:		
De	organisatie	is	in	goede	handen,	veel	dingen	worden	Annet	uit	handen	genomen.	
Harm	probeert	wedstrijdleiding	te	zijn.	Er	moet	zo	nodig	een	back-up	komen	als	het	Harm	niet	lukt.	
Ook	Annet	geeft	aan	evt.	een	back-up	nodig	te	hebben.	Annet	heeft	ook	hulp	gevraagd	aan	Sander	
en	Martin.	Arne	is	tijdelijk	niet	bereikbaar.		



	
NK	Sleep:	Annet	heeft	een	mail	uitgezet	naar	Salland	en	kortgeleden	reactie	ontvangen.	De	datum	is	
vastgelegd,	in	mei	gaan	ze	nader	praten.	De	Dragonfly	in	Maillen	is	benaderd	en	er	is	al	positief	
gereageerd.		
NK	Berg/Dutch	Open:	Annet	geeft	aan	de	stek	niet	te	kennen	(Kandel,	Zuid-Duitsland)	Martin,	Sander	
en	Arne	kennen	de	stek	wel	(van	de	German	Open	vorig	jaar)	en	kunnen	dus	goed	helpen	met	de	
organisatie.	Annet	heeft	Claus	verteld	dat	de	organisatie	deels	door	de	andere	commissieleden	wordt	
overgenomen.	
	
Er	is	een	initiatief	van	Andreas	ten	Cate	geweest	voor	een	sportklasse	bij	het	wedstrijdvliegen.	Er	is	
nu	een	WhatsApp-groep	met	mensen	die	interesse	hierin	hebben.	Otto	geeft	aan	dat	het	goed	zou	
zijn	dit	te	stimuleren.	Er	moeten	meer	mensen	betrokken	worden	bij	het	wedstrijdvliegen.	Otto	geeft	
aan	dat	dit	in	Lanzarote	niet	goed	is	gegaan.	Hij	is	bezig	de	wedstrijden	in	kaart	te	brengen	en	kwam	
de	German	Open	tegen.	Het	is	echter	de	vraag	of	in	die	wedstrijd	ruimte	is	voor	een	sportklasse.	Het	
zou	goed	zijn	als	we	dit	kunnen	promoten.	Harm	geeft	aan	dat	als	er	de	wens	is	om	daar	te	gaan	
slepen,	dit	snel	geregeld	zou	kunnen	worden.	
Bij	de	Spring	Meeting	(wedstrijd	met	mogelijk	130	piloten)	is	ook	een	sportklasse.		
Adrie	geeft	aan	dat	het	belangrijk	is	hier	voldoende	aandacht	aan	te	besteden,	want	dit	is	een	
belangrijk	punt	voor	aanwas	nieuwe	piloten.	
Verzoek	van	Frans	om	informatie	uit	de	WhatsApp-groep	te	halen	als	dit	zinvol	is,	zodat	ook	anderen	
betrokken	kunnen	worden	in	deze	ontwikkelingen.	Otto	geeft	aan	dat	het	nog	geen	grote	vormen	
heeft	aangenomen.	
Frans	wil	graag	energie	steken	in	een	overlandcursus.	In	praktijk	merkt	Frans	dat	mensen	meedoen	
met	een	wedstrijd	en	dan	toch	niet	wegkomen	van	het	veld.	Dat	kan	in	een	cursus	worden	opgepakt.	
	
Brevetten:	
Adrie:	Kun	je	met	brevet	2	deelnemen	aan	een	(overland)wedstrijd?	
Frans:	Officieel	niet	als	er	geen	instructeur	bij	is	en	het	niet	een	soort	van	cursus	is.	In	de	praktijk	
blijkt	dit	toch	wel	te	gebeuren.	Bestuur	mag	dit	daarom	niet	promoten.	
Frans	licht	toe	dat	er	niet	voor	niets	een	B3	brevet	bestaat.	Dit	kan	worden	behaald	na	een	
overlandcursus.	Als	je	een	overlandwedstrijd	hebt	en	mensen	met	B2	toelaat	is	het	de	vraag	wat	de	
toegevoegde	waarde	is	van	het	B3	brevet.	
Otto	vraagt	zich	af	of	er	niet	vanuit	bestuur	aandacht	gegeven	kan	worden	om	toch	met	de	Knoalcup	
mee	te	doen,	waarbij	B2-piloten	enkel	lokaal	mogen	vliegen	om	vervolgens	weer	te	landen	op	het	
startveld.	Adrie	vraagt	hoe	je	je	brevet	3	moet	halen.	Otto	meldt	dat	er	zeer	weinig	aanbod	in	
overland	cursussen.	Er	staat	nu	een	groep	piloten	te	springen	om	verder	te	komen	richting	B3.	
Bestuur	kan	hierover	geen	formeel	besluit	nemen	of	promotie	over	doen	vanwege	rechtsgelden.	
	
Wat	moet	je	doen	om	je	brevet	te	behouden?	De	discussie	is	of	het	strikter	moet	met	controle,	of	
laten	we	het	los	en	formuleren	we	het	in	het	handboek	zo	dat	het	aan	de	piloot	is	om	zijn	niveau	op	
peil	te	houden.	Frans	zou	een	tekst	bedenken	over	de	brevetten	en	dit	uitpluizen	in	het	handboek.	
Hierover	stuurt	Frans	nog	wat	toe.		
	
Website:	
Er	is	in	verleden	besloten	een	website	op	te	richten	(www.luchtsporters.nl)	om	leden	te	werven.	
Deze	is	nu	in	de	lucht	en	Frans	gaat	er	reactie	op	geven/input	leveren	bij	de	KNVvL.	
	
Promotie:	
Er	zijn	zaken	gaan	lopen	n.a.v.	de	enquête,	maar	dat	lijkt	nu	doodgebloed.	Heleen	en	Wim	hebben	
activiteiten	opgepakt	op	eigen	initiatief.	
Er	zijn	twee	delen,	het	behouden	van	leden	en	het	werven	van	nieuwe	leden.	
Kunnen	we	de	NK	slepen	een	dag	verlengen	vraagt	Adrie.	Het	is	dan	makkelijk	dat	je	piloten	
beschikbaar	hebt	en	een	Dragonfly.		



Het	is	de	vraag	wie	het	organiseert.	Adrie	krijgt	fiat	om	een	promotiedag	te	maken,	apart	van	de	dag	
die	de	afdeling	zweefvliegen	kiest	voor	een	promotiedag.	
Tanno,	André,	Erik,	Koos	zijn	duopiloten.	Frans,	Arne	en	Rens	zijn	ermee	bezig.	
	
Begroting:	
In	het	kader	van	plannen	t.b.v.	begroting	voor	promotie.	De	vraag	is	hoeveel	er	kan	worden	
uitgegeven	aan	promotie.	Er	zijn	plannen	ingediend	voor	promotie	in	2019	die	meegenomen	kunnen	
worden	in	de	begroting.	De	rekening	van	de	simulator	moet	nog	ontvangen	worden.	Sportcommissie	
is	ingediend,	maar	in	deze	commissie	moet	gesproken	worden	welke	kant	men	op	wil	met	die	
financiering.	Er	moet	een	plan	worden	opgesteld.	Een	tour	met	de	Dragonfly	gaat	begin	dit	jaar	niet	
meer	lukken.	
Dit	volgt	als	apart	punt	in	een	volgend	overleg.	Otto	kan	een	overzicht	maken	van	de	plannen	die	zijn	
ingediend.	Op	de	ALV	kan	dit	onderwerp	ook	worden	besproken	om	te	kijken	of	er	meer	plannen	
gegenereerd	kunnen	worden.	
	
Sportklasse	
Is	al	besproken	
	
Rondvraag/wvttk	
Annet:	staat	de	Bergsportbeurs	al	bij	de	plannen?	Antwoord:	onduidelijk	of	daar	al	op	is	gereageerd.	
Er	is	wel	al	gesproken	over	financiering,	of	hierin	een	deel	van	de	scholen	en	een	deel	van	de	afdeling	
financiering	kan	komen.	Annet	gaat	kijken	waar	de	vraag	over	dit	onderwerp	ligt.	
Bestuur:	het	hangt	af	van	de	kosten	hoeveel	hiervoor	bijgedragen	kan	worden.	
Gedachte	is	dat	er	op	deze	beurs	te	weinig	animo	is	om	het	iets	op	te	laten	leveren	voor	onze	
afdeling.	
	
Annet:	deltachat	inlognaam	en	password	geven.	Idee	was	om	mensen	makkelijker	daar	naar	toe	te	
krijgen	door	het	sturen	van	een	inlognaam	en	password	voor	de	deltachat.	
Frans	gaat	het	navragen	en	regelen	met	Sander	
	
Annet:	is	de	EHBO	doorgegaan?	
Frans:	is	erg	positief	over	de	training	en	was	zeer	nuttig.	René	van	Hoppe	en	nog	2	buitenstaanders	
waren	ook	aanwezig.	
	
Annet:	KNVvL-dagen,	3	stuks.	Willen	we	daar	naar	toe?	Het	is	ontstaan	uit	centrale	commissie	
sportontwikkeling	met	leuke	lezingen.	KNVvL	heeft	dit	opgepakt.	Er	wordt	helaas	wel	geld	voor	
gevraagd,	waardoor	het	mogelijk	minder	toegankelijk	is.	Moet	bestuur	hierbij	aanwezig	zijn?	
Otto:	de	dagen	zijn	voortgekomen	uit	de	enquête.	Het	is	dus	goed	opgepakt.	
Adrie:	gaan	er	mensen	van	het	bestuur	naartoe?	
Nee,	er	zijn	geen	gegadigden	voor	de	dag.	Ook	ziet	niemand	van	het	bestuur	de	noodzaak	om	daar	
aanwezig	te	zijn	vanuit	hun	functie.		
Otto:	er	is	niet	naar	de	actielijst	gekeken.	Er	moet	gekeken	worden	naar	een	goed	
verkiezingssysteem.	Dit	staat	nu	bij	Harm,	maar	dat	kan	beter	even	van	Harm	worden	overgenomen.	
Het	huidige	verkiezingssysteem	moet	worden	nagekeken,	omdat	dit	momenteel	niet	goed	werkt.	Er	
zou	eventueel	een	ander	systeem	gekozen	moeten	worden.	Hiervoor	moet	contact	opgenomen	
worden	met	de	KNVvL.	Serge	zal	zich	hierin	verdiepen.	
	
Frans:	chutevouwen	bij	Randonaero,	hoe	is	hier	vergoeding	voor	geregeld?	
Annet:	Chutevouwen	wordt	ook	al	door	drie	clubs	georganiseerd,	die	vragen	ook	geen	geld.	De	vraag	
voor	financiering	voor	één	school	lijkt	wat	raar.	Er	wordt	niet	vanuit	het	bestuur	zoiets	georganiseerd	
of	gesponsord.	Elke	club	of	school	kan	dit	zelf	regelen.	
	



Frans:	op	de	website	zijn	stukken	op	de	grens	van	informatie	en	reclame.	Deze	advertenties	zouden	
als	advertentie	moeten	staan	en	niet	als	informatie.	Frans	wil	het	niet	verwijderen,	maar	wel	graag	
horen	hoe	hier	mee	om	te	gaan	bij	de	herinrichting	van	de	website.	
Otto:	José	Snoek	vragen	voor	feedback	hoe	deze	informatie	op	de	website	is	gekomen.	Antwoord	
(per	mail)	delen	met	bestuur.	Frans:	Een	pagina	voor	scholen	zou	een	mogelijkheid	zijn.	
Bestuur:	voor	elke	school	of	club	een	eigen	pagina.	
	
Frans:	wil	graag	weten	hoeveel	bureau	Touché	krijgt	als	vergoeding	voor	de	website,	die	niet	goed	
werkt.	Vervolgens	zijn	vrijwilligers	veel	tijd	kwijt	om	het	weer	goed	te	krijgen.	
Frans	zal	hierover	verder	informeren	op	eigen	initiatief	(niet	opgenomen	in	takenlijst).	
	
Adrie:	tijdens	de	examendag	lag	een	brochure	voor	veilig	lieren.	Is	hier	nog	een	van?	
Frans	heeft	hem	gedownload	en	kan	Adrie	de	link	sturen.	
	
Adrie:	er	is	geen	aandacht	besteed	aan	het	handboek.	Is	er	nu	voldoende	aandacht	voor?	
Frans	heeft	iets	gestuurd	over	brevettering.	
Annet:	het	is	zo	dat	je	zelf	zaken	kan	aanpassen	en	aangeven.	Er	is	momenteel	geen	centraal	persoon	
voor.	
Adrie:	het	is	vooral	van	belang	dat	er	aandacht	aan	wordt	besteed.	
Frans:	de	versie	op	de	website	is	de	meest	actuele	versie.	Die	wordt	gewijzigd	en	dan	is	dat	weer	de	
meest	actuele	versie.	
	
Adrie:	zitten	er	genoeg	mensen	in	bestuur?	
Frans:	met	dit	aantal	gaat	het	goed	en	ook	zonder	voorzitter	gaat	het	erg	goed.	
Annet:	het	aantal	nu	is	genoeg.	
Otto:	geeft	aan	dat	het	nu	ook	wel	voldoende	is	qua	aantallen.	
Adrie:	internationale	reglementen?	
Frans:	gaat	daar	niet	mee	bezig.	
Adrie:	we	mogen	allen	nog	3	jaar	blijven	zitten.	
Annet:	er	is	daar	nog	niets	over	besloten.	
	
Adrie:	werkt	deltachat?	
Adrie:	we	hebben	een	app,	een	mail	en	een	chat.	
Frans:	Sander	en	Frans	hebben	er	toegang	toe,	maar	het	leeft	niet	(de	chat).	We	zouden	iedereen	
een	inlog	kunnen	toesturen.	
Adrie:	werkt	deltaskype?	
Otto:	dat	werkte	de	laatste	keer	niet	
	
Datum	volgend	overleg	12	februari	via	skype,	telefonisch	of	willen	we	liever	live?	
Frans	gaat	testen	of	conference	call	met	telefoon	werkt.	Komt	hier	op	terug.	
	
De	vergadering	wordt	gesloten	om	22:45	
	


